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NBFTA

        ATFNB


   New Brunswick


       L’Association des

     Forest Technician Association


       techniciens (iennes) du N.-B.
Hello, 

The NBFTA Annual General Meeting will once again be held in conjunction with the Canadian Woodlands Forum Spring Meeting at the Delta Beauséjour in Moncton on Thursday April 2nd, 2009.

The meeting will commence at 1 pm and is completely free to attend for NBFTA members. Please come out and support your association as we make important decisions that affect our future.

Please note that there are vacancies in the executive that will need to be filled at the AGM, they include but may not be limited to President, Region 3 Rep. (Moncton Area), and various committees that have not been functioning.

Please feel free to view the NBFTA AGM agenda and other NBFTA news on our web site at www.nbfta.org. Please view the CWF Spring Meeting Agenda at www.cwfcof.org
If you require further information or have any suggestions or nominations for office or technician of the year, please contact your regional rep as listed below.


Bonjour,

L'assemblée générale d’ATFNB sera tenue à nouveau en conjonction avec la réunion de printemps du Forum canadien des opérations forestières, jeudi le 2 avril, 2009 au Delta Beauséjour de Moncton. 

La réunion débutera à 13h00 et c’est absolument gratis pour les membres d’ATFNB. S’il vous plaît veuillez y assister car d’importantes décisions sont prises qui affectera notre futur. 

Veuillez noter qu'il y a des postes vacants dans l’exécutif qui devront être remplis à l’assemblée générale, ils incluent mais ne peuvent être limités au président, représentant de la région 3. (Région de Moncton), et divers comités qui n'avaient pas fonctionné.

Sentez-vous svp libre pour regarder l'ordre du jour de ATFNB AGM et d'autres nouvelles de ATFNB sur notre site Web au www.nbfta.org. Veuillez regarder l'ordre du jour de la réunion de printemps du CWF au www.cwfcof.org. 

Si vous avez besoin d’autre information ou avez d’autres suggestions ou nominations pour le bureau ou le technicien de l'année, s’il vous plaît entré en contact avec votre représentant régional énuméré ci-dessous.

**********

For further information, feel free to contact you regional representative / Pour d’autre information, contactez votre représentant régional

Region 1 – Jonathan DeGrace 547-2280, Jonathan.Degrace@gnb.ca
Region 2 – Mike Berube 836-7330, mnberube@hotmail.com
Region 3 – Allie DeGrace 546-9544, alliedegrace@hotmail
Region 4 – Blair DeGrace 356-4199, bdegrace@AcadianTimber.com
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